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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült:   az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-

testületének 2018. december 13-ai közmeghallgatásáról 

 

Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem  

 

Jelen vannak: Szilágyi Sándor elnök, Szilágyi Kinga, Babai János önkormányzati 

képviselők  

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívottak:  a mellékelt jelenléti ív szerint 

   

 

Szilágyi Sándor elnök az ülést 15 óra 8 perckor megnyitotta, köszöntötte az ülésen megjelenteket. 

Megállapította, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mert 3 fő nemzetiségi települési 

képviselőből 3 fő jelen volt.  

 

Javasolta, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőnek Szilágyi Kinga képviselőt kérjék fel. 

Más javaslat nem hangzott el, ezért kérte, hogy szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

37/2018. (XII.13.) ORNÖ határozata 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2018. december 13-ai közmeghallgatásán 

választott jegyzőkönyv-hitelesítőről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2018. december 13-ai 

közmeghallgatásán jegyzőkönyv-hitelesítőnek Szilágyi Kinga önkormányzati képviselőt választotta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

Szilágyi Sándor elnök ismertette a napirendi javaslatot.  

Miután kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet 3 fő önkormányzati képviselő részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

38/2018. (XII.13.) ORNÖ határozata 

a 2018. december 13-ai közmeghallgatásának napirendjéről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. december 13-ai 

közmeghallgatásán a következő napirendi pontot tárgyalja: 

 

1. Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat beszámolója az elmúlt év munkájáról, 

tevékenységéről 
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Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT:     Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat beszámolója az elmúlt 

év munkájáról, tevékenységéről 

 

 Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, hogy a roma önkormányzat éves tervet szokott készíteni, minden 

hónapban vagy valami rendezvény van, vagy segítséget nyújtanak a rászorulóknak.  

Január 5-én a roma önkormányzat a Családsegítő Szolgálatnál ruhaosztást tartott, 8 zsák ruhát tudtak 

adományozni. Január 8-án egy 5 tagú családnak tudtak ruhaadományt adni a Nyíres dűlőben. Január 

16-án Dr. Kócza Júlia tartott fogadónapot, minden hónapan egyszer ingyenes jogi segítségnyújtást tart, 

nem csak Oroszlányból, hanem a környéből is jönnek. Január 18-án egy fórumon vettek részt, amit az 

Oroszlányi Polgármesteri Hivatalban tartottak. 

Február 24-én tartották a farsangot, minden évben megrendezik, az alapítvány segítségével, idén a 

Borbálai Közössági házban volt. A rendezvényen 30 felnőtt és 70 gyerek vett részt, a Fanni 

cukrászdától tortát kaptak, valamint a roma önkormányzat is hozzájárult 2 tortával, pizzával a 

rendezvényhez.  

Március 5-én a Nyugdíjas Szakszervezet meghívásának tettek eleget, velük is olyan a kapcsolatuk, 

hogy segítenek a roma önkormányzatnak, cserébe ők is a nyugdíjasoknak, idén a rászoruló 

nyugdíjasoknak krumplit adományoztak. 

Szabó János bácsinak is segítettek, egyszeri segélyt ki tudtak harcolni. Március 14-én 10 mázsa fát 

vittek neki, ők adták össze rá a pénzt. Március 15-én koszorúzáson vett részt önkormányzatuk, 

valamint az alapítvány tagjai. Márciusban el kellett kezdeni a Roma nap szervezését, jó színvonalú 

rendezvény szokott lenni, a teret meg szokták tölteni. A KEM Roma Önkormányzat is segített a 

rendezvény előkészületeiben, egy fellépő díját állta.  

Elmondta, ha jövőre indulnak a választáson és bejutnak, szeretnének olyan határozatot hozni, hogy 

segíteni tudjanak olyan családoknak, ahol elhalálozás volt. Eddig saját pénzből adtak, de jövőre úgy 

szeretnék, hogy a roma önkormányzat pénzéből tudjanak 5-10 E Ft-ot erre a célra elkülöníteni. 

Április 4-én 3 családnak 4 zsák ruhát tudtak adományozni a Nyíres dűlőben. Az április 7-ei Roma nap 

fellépői Harmonikás Márió, Kunu Márió, Desperádó, Dance Reform Tánc Stúdió, Arany Csillag 

Tánccsoport, Lakatos Dezső, valamint a Karaván Family voltak. A fellépőket vendégül látták a roma 

irodában. Április 15-én önkormányzatuk, a Vörös István alapítvány, valamint Sárkány Krisztina 

segített egy családnak, hulladék fát hoztak nekik a Nyíres dűlőbe. 

Szilágyi Kinga és ő benne vannak a Foglalkoztatási Paktumban, kéthavonta van gyűlés, részt szoktak 

venni a gyűléseken. A legutóbbi gyűlésen kérdései lettek volna, nem tudtak rá válaszolni. 

Május 17-én a Hunyadi Mátyás általános iskolában fellépett a tánccsoportjuk. Május 29-én raklapot 

adományoztak egy családnak, tüzelőnek. 

 

Babai János képviselő elmondta, ezekről az akciókról fotók is vannak. 

 

Schöffer Antal elmondta, a Vörös István Alapítvány oldalán és a roma önkormányzat oldalán is fenn 

vannak a fotók. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, szoktak a tévének is szólni. Június 18-án egy Ürgehegyen lakó 

családnak segítettek Sárkány Krisztina segítségével. 

Július 21-én Velencére mentek fürdőzni az alapítvánnyal együtt, 4 busszal mentek, 300 fő volt.  

Augusztus 2-án részt vettek a roma holokauszt ünnepén, Mocsán volt a koszorúzás. Augusztus 4-én a 

Nemzetiségek fesztiválján vettek részt, Esztergomban volt a rendezvény. Itt Szilágyi Kinga tartott egy 

előadást, hogy mi kell ahhoz, hogy egy roma lány is sikeres legyen a sportban. Budapesten ugyanilyen 

rendezvény volt augusztus 9-10-én. Augusztus 16-án és 20-án a polgárőrségben teljesítettek 

szolgálatot. 

Szeptemberben a csilletoló versenyen csak segítőként vettek részt, előtte négyszer megnyerték. 
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Szeptember 16-án a Veszprémi állatkertbe mentek, a kiránduláson 70 gyerek és 30 felnőtt vett részt, a 

gyerekek belépőjét a roma önkormányzat állta. 

Október 6-án a roma önkormányzat horgász versenyt szervezett, Almásfüzitőn tartották, a megyei 

roma önkormányzattal és a környék roma önkormányzataival együtt tartották, érmekkel, kupákkal 

díjazták a résztvevőket. Részt vettek az október 23-ai ünnepségen és a koszorúzáson az alapítvánnyal 

együtt. Október 25-én részt vett a KEM Közgyűlés beszámolóján. Október 28-án a polgárőrségben 

teljesítettek szolgálatot. Október 31-én felzárkóztatási fórumon vett részt. 

November 27-én segítettek egy bácsinak, állateledelt vásároltak, ezt részben a tagok vették, 2-2 ezer 

Ft-ot adtak fejenként, 30 kg kutyaeledelt, és 50 kg macskaeledelt adományoztak.  

December 5-én tartották a mikulás ünnepséget, 250 csomagot vett az önkormányzatuk. December 11-

én a felzárkóztatási fórumon vett részt. 

 

Szilágyi Kinga képviselő elmondta, facebookon látott egy hirdetést, egy úr segíteni szeretett volna a 

Tatabányai kórházban lévő gyerekeknek, a Vörös István Alapítványnak volt sok gyermekruha, plüss 

állat adománya, adott az úrnak 2 zsák gyermekruhát, 1 zsák plüsst, ezt a minap vitték be a kórházba, 

reméli, mindenkinek sikerült átadni. 

 

Szilágyi Sándor elnök kérte Schöffer Antalt, hogy az ez évben történt sporttal kapcsolatos 

programokról adjon tájékoztatást. 

 

Schöffer Antal elmondta, január 1-től június 30-ig két iskolában, az Eötvös Lóránt Szakgimnázium és 

Szakközépiskolában és a József Attila általános iskolában tevékenykedett, januártól márciusig edzések 

folytak, áprilistól pedig megkezdődtek a megmérettetések. 

Április 10-én az Eötvös Lóránt Szakgimnázium és Szakközépiskola csapatával a Fair Play kupa 

tavaszi fordulóján vettek részt. Április 11-én a József Attila általános iskola Bozsik intézményi 

programján vettek részt. Április 13-án a Szakmák éjszakáján egy torna került megrendezésre. Április 

18-án a József Attila általános iskolában a Farkasvölgyi Ákos emléktornát rendezték meg, 

megnyerték. Április 20-án az olimpiai edzőtáborban a Diákolimpián vettek részt, itt a 11 csapatból az 

5. helyen végeztek. Április 26-án 200 m-es síkfutásban két versenyzőt, 1500 m-es futásban egy 

versenyzőt indítottak.  

Május 8-án infarktust kapott, pihennie kellett, nem tudott edzéseket tartani. 

Június 23-án Vörös István emléktorna volt, 6 csapat vett részt. 

Július 9-én Oroszlány Város Önkormányzata támogatásából focilabdákat, mezeket, kapukat, pumpákat 

stb. tudtak vásárolni.  

Szeptember 1-étől a Hunyadi Mátyás általános iskolában a 3-4-es korcsoportot kezdték el 

versenyeztetni, valamint a Meseliget óvodát is bevonták az edzésekbe. 

Október 3-án az Eötvös Lóránd Szakgimnázium és Szakközépiskola csapataival a Centrum kupán 

vettek részt, a fiuk 5., a lányok 8. helyezést értek el. Október 15-én a Gárdonyi sportcentrum műfüves 

pályáján az óvodásokkal egy tornán vettek részt. 

November 5-én a Fair Play kupán vett részt a Eötvös Lóránd Szakgimnázium és Szakközépiskola lány 

csapata, a fiú csapat pedig november 13-án. 

December 13-án a megyei selejtező volt, sajnos nem jutottak tovább a megyei döntőbe.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, majdnem minden testületi ülésen részt vesz, figyelemmel 

kíséri munkájukat. Elmonda, a társadalmi és sportcélú pályázat keretén belül meg lehet ezeket a 

programokat jeleníteni. Meg lehetne azt oldani, hogy ilyen támogatási alkalmakkor a szakbizottsági 

üléseken részt kéne venni, az Egészségügyi és Szociális Bizottság ülésére el lehetne menni. Javasolta, 

az új rendőrkapitányt is meg kéne keresni, kapcsolatot lehetne a rendőrséggel tartani.  

Gratulált eddigi munkájukhoz, és sok sikert kívánt. 
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Miután több kérdés, hozzászólás, javaslat nem volt, Szilágyi Sándor elnök a közmeghallgatást 16 óra 

2 perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Szilágyi Sándor   Szilágyi Kinga  

 elnök    jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

Kapros Katalin 

jegyzőkönyvvezető 


